
Protokół Nr 2/11
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 29 marca 2011 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 15.20.
Przewodniczył: Jadwiga Bieniusiewicz -Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
4. Rozpatrzenie skargi na postępowanie Burmistrza Sokółki w sprawie budowy drogi

zagumiennej w Starej Kamionce.
5. Wstępne zapoznanie Komisji Rewizyjnej ze sprawą otrzymania dokumentów od Rzecznika

dyscypliny finansów publicznych przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku.
6. Powołanie zespołu kontrolnego i ustalenie organizacji pracy do kontroli realizacji umowy z

projektantami na wykonanie zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Sokółka.

7. Wolne wnioski.

Ad. l.
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zaproponowała aby pkt. 5 porządku zdjąć ze względu na to
iż po przeanalizowaniu przepisów dokumenty zostały wysłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek.
Komisja 5 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" zdjęła pkt. 5 z porządku obrad.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie cały porządek obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następujące porządku obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
4. Rozpatrzenie skargi na postępowanie Burmistrza Sokółki w sprawie budowy drogi

zagumiennej w Starej Kamionce.
5. Powołanie zespołu kontrolnego i ustalenie organizacji pracy do kontroli realizacji umowy z

projektantami na wykonanie zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Sokółka.

6. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji.



Ad.3
Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zwróciła uwagę na to, że skarga jest nieczytelna,
dodatkowo skarżący złożył dzisiaj pismo składające się z 17 stron, które też są trudne w rozczytaniu.
Z treści wynika iż skarżący złożył skargę na nie otrzymanie zasiłku a zasiłek taki otrzymał dzień po
złożeniu skargi. Podania takie powinny być rozpatrywane szybciej.
Radny WJanuszkiewicz zwrócił również uwagę że te podanie dotyczy też leków i często osoba taka
nie może czekać 20 dni na otrzymanie pieniędzy na zakup leków.
Dyrektor OPS Pani B.Turycz wyjaśniła że miesiąc styczeń jest miesiącem zasiłkowym i na każde
podanie jest termin 30 dni. Skarżący złożył pismo 17 stycznia i podanie zostało rozpatrzone zgodnie
z kolejnością składania nie było tu żadnego przeciągania. Musimy dostosować się do przepisów
ustawy, zasiłki specjalne są przyznawane raz na jakiś czas. Dodała, że zawiadomienie zostało
wysłane pocztą i to na poczcie list przeleżał..
Przewodnicząca poddała pod głosowanie skargę.
Kto jest za uznaniem skargi za bezzasadnej?
5 głosów "za"
Kto jest za uznaniem skargi za zasadną?
1 głos "za"
Komisja uznała skargę za bezzasadną.

Ad.4
Rozpatrzenie skargi na postępowanie Burmistrza Sokółki w sprawie budowy drogi zagumiennej w
Starej Kamionce.
Pan Krzysztof Domin przedstawił sprawę, która trwa od lutego 2010 roku, było zebranie w Starej
Kamionce w sprawie budowy drogi do wywożenia żwiru. Poprzez głosowanie wybrano wariant, na
który ja się nie zgodziłem i kilku innych mieszkańców. Wybrany wariant prowadzi po tzw. drodze
zagumiennej i ma zostać powiększona do 12 metrów kosztem działek poszczególnych mieszkańców.
Radny S.Sawicki zapytał czy jest możliwość wybudowania drogi w innym miejscu?
Pan Domin wyjaśnił, ze wariant II prowadził przez działki gminne i działki kopalni, ale Pan Bujwicki
powiedział, że nie można budować dróg na terenach gdzie jest zlokalizowane pokłady żwiru.
Z-ca Burmistrz P.Bujwicki wyjaśnił, że po złożach może prowadzić tylko droga technologiczna ale
ta droga nie może służyć do wywożenia żwiru. Mieszkańcy złożyli w tej chwili skargę na etapie
decyzji środowiskowej.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zapytała czy można zastosować tutaj wywłaszczenie?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że tak na podstawie "specustawy" ale najpierw Rada
Miejska musi przyjąć uchwałę o zaliczeniu tej drogi w poczet drogi publicznej.
Radny S.Sawicki zauważył, że OKSM zaczęło wydobywanie żwiru od budowy bocznicy kolejowej,
dlaczego zgodnie ze studium Lafarge i Budokrusz nie budują bocznicy.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki być może firmy dogadają się z koleją i będą dzierżawić bocznice ale w
jakiś sposób muszą tam dojechać. Samochody jeżdżą po drogach również powiatowych a my nie
możemy zabronić tam wywożenia żwiru. Dodał, że u1.Kryńską jeżdżą nie tylko samochody ze
żwirowni Kamionka czy Drahle lecz także z Szudziałowa, Krynek.
Radny WJanuszkiewicz zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek czy poddajemy tą skargę pod głosowanie.
Komisja 6 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" uznała że należy głosować skargę.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie skargę pytając się członków Komisji kto jest za uznaniem
skargi za zasadną.
Żaden z członków Komisji nie uznał skargi za zasadną.
Przewodnicząca zapytała kto jest za uznaniem skargi za niezasadną?
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" uznała skargę za nie zasadną.



Ad.S
Powołanie zespołu kontrolnego i ustalenie organizacji pracy do kontroli realizacji umowy z
projektantami na wykonanie zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Sokółka.
Komisja wytypowała członków do zespołu kontrolnego.
Skład zespołu Kontrolnego
Jadwiga Bieniusiewicz- Przewodnicząca
Wojciech Januszkiewicz - członek
Dariusz Matoszko - członek
Kazimierz Szomko- członek

Ad.6
Wolne wnioski.
Mieszkańcy którzy przyszli na posiedzenie Komisji zabrali głos w sprawie scalenia działek przy ul.
Konopnickiej. Wyjaśnili komisji że są zadowoleni z wyniku scalenia i nie wnoszą żadnych uwag.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jadwiga Bieniusiewicz


